
Изјава министра Дачића
петак, 25. децембар 2015.

Поводом изјаве амбасадора Сједињених Америчких Држава Мајкла Кирбија, први
потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да
САД и Србија имају различито виђење питања једнострано проглашене независности
Косова, што се могло видети и приликом разматрања захтева за чланство Косова у
Унеску.  

"Како и сам амбасадор Кирби каже, по том питању постоје и разлике између става САД и
Европске уније, где пет држава није признало једнострано проглашену независност
Косова.

Србија неће мењати своју принципијелну политику, уз пуну посвећеност дијалогу као
једином начину за решавање свих отворених питања.

Дијалог је статусно неутралан и Србија, наравно, неће подржати чланство Косова у
међународним организацијама које би значило легализацију једнострано проглашене
независности Косова, укључујући и Уједињене нације", изјавио је први потпредседник
Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић.
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